
  
  

Korte samenvatting en afspraken van de vergadering van 13 juni 2023 
 

Aanwezig :  Harrie Steenstra  voorz. ; Auke van der Kooi;  Alexander Hendriks; Martin Schaper 

;  Jappie Borger;  Johan Kootstra ; Rienk Jan Bouma ; Karla van Leersum ;   Corrie Kool versl.    
 

Afwezig : Gerben Lenstra m.k. ; Cor de Val m.k. 

Gast   : Anita Scheeringa beleidsmedewerker    

 

1. Harrie opent de vergadering  

 

3. Mededelingen :  Fokko Kloostra moet ivm zijn gezondheid zijn deelname aan de 

Adviesraad beëindigen. 

Vrijdag 9 juni werd een boeket bloemen bij hem bezorgd. 

 

4. Samenvatting vergadering 9 mei 2023 

Er is contact geweest met Rennie de Vries over evt. meer samenwerken met de 

Jongerenraad. Zij zal in de vergadering van juni vragen of de Jongerenraad hiervoor 

openstaat en ons daarna informeren. 

 

5. Beleidsregels energietoeslag . 

Anita Scheeringa geeft enige uitleg bij de conceptnotitie.  

Bij het ministerie is vertraging ontstaan en daarom kunnen Gemeenten niet verder 

met de uitvoering.  

In Achtkarspelen gaat het om 1650 gezinnen die in beeld zijn, deze gezinnen hebben 

de eerste € 500, - ontvangen. 

Studenten die in de problemen komen kunnen een beroep doen op Bijzondere 

Bijstand . Informatie hierover is te vinden op de website van de Gemeente. 

De toelage is afgestemd met het Noordelijk Belastingkantoor om te voorkomen dat 

mensen die recht hebben op kwijtschelding van Gemeentelijke en 

Waterschapsbelasting niet in de problemen komen. 

Johan meld dat dit niet goed werkt , hij heeft recht op kwijtschelding en kreeg nu een 

aanslag. 

Anita zal informeren bij haar collega’s van Belastingen, en zal dit aan ons 

terugkoppelen. 

Martin zal de informatie die hierover op de Gemeentelijke website staat op onze 

Facebookpagina delen. 

     5a. Subsidieregeling witgoed 

 De regeling is alleen bestemd voor inwoners die recht hebben op de energietoeslag. 



 Probleem is dat het budget niet toereikend is voor alle gezinnen. In elk geval zal 

samengewerkt worden met een energiecoach bij de toekenning van de subsidie. 

Over een zorgvuldige uitvoering van de regeling wordt op dit moment nog 

nagedacht. Met de afdeling communicatie worden afspraken gemaakt om de mensen 

die hiervoor in aanmerking komen te informeren. 

Anita zal ons updates sturen van de informatie om te delen op onze Facebookpagina 

en website. 

 

6. Kleine aanpassingen in het beleidsplan schulddienstverlening. 

Al tijdens de informatie die wij begin dit jaar kregen over de schulddienstverlening 

was bekend dat de aanpassingen in het beleidsplan schulddienstverlening binnen 

enkele maanden een feit zouden zijn.  

Die kleine wijzigingen zijn doorgevoerd in dit beleidsplan schulddienstverlening. 

Bedoeling van het voorliggende beleidsplan is mensen eerder een 

toekomstperspectief te geven. 

 

7. Gesprek op 7 juni  met wethouder Tj.Brinkman, bij dit gesprek was het DB en Cor de 

Val als begeleidend ambtenaar aanwezig. 

Goed gesprek geweest in ontspannen sfeer. 

Uiteraard is het woonplaatsbeginsel besproken.  

Zowel voorzitter als secretaris kunnen een andere woonplaats hebben wel dienen zij 

aantoonbare betrokkenheid te hebben met de Gemeente Achtkarspelen.  

Verzoek aan Cor is om dit zo spoedig mogelijk te wijzigen in de Verordening zodat 

deze daarna op “route “kan en in de raadsvergadering kan worden vastgesteld. 

Daarnaast is gesproken over het vertrek van Harrie en over de begroting van 2024. 

Afgesproken is dat Cor de Val de installatie als Adviesraad lid van Jappie Borger zal 

regelen 

De Kansregeling is kort genoemd, die wordt door de Rekenkamercommissie 

meegenomen bij het onderzoek naar de doeltreffendheid van het Armoedebeleid. 

 

8. Concept Begroting 2024 

Om tot een evenwichtige begroting te komen zijn een aantal bedragen bijgesteld. 

Verzoek aan alle Adviesraadleden om wel te declareren !!  

Besloten is om met ingang van 1 juli 2023 het vacatiegeld per vergadering te wijzigen 

in € 35,-  

Reiskosten : binnen de gemeente € 0.35,  en buiten de gemeente € 0.25 per kilometer. 

Voor voorzitter en secretaris per DB vergadering  € 15, -  

Deelname aan vergaderingen zoals bijvoorbeeld de armoedetafel , voor alle leden van 

de adviesraad blijft € 15, - 

Corrie zal de Begroting 2024 en het Huishoudelijk Reglement aanpassen .  

De begroting zal daarna direct verstuurd worden. 

 

 

 

 

 

 



9. Voorzitter  

Harrie neemt tijdens de vergadering van juli definitief afscheid.  

De ontstane vacature is niet zomaar opgelost. 

Mocht iemand van de adviesraadleden hiervoor in aanmerking willen komen dan kan 

hij/ zij zicht melden bij Corrie die daarna de sollicitatie commissie zal vragen voor een 

gesprek. 

Wij zullen ook door middel van een advertentie gericht gaan werven. 

Gedacht wordt aan een advertentie in de Feanster en de Aktief. 

Harrie en Corrie maken een advertentie , de bedoeling is dat deze advertentie 2x met 

een tussentijd van 14 dagen geplaatst gaat worden. 

Ook op de Facebookpagina wordt de vacature geplaatst. 

 

10. Rondvraag 

Martin vraagt om contact op te nemen met Hielke Jan Ellens omdat de samenwerking 

voor het plaatsen van stukjes niet goed verloopt. 

Johan meld dat hij niet genoemd wordt als lid van de adviesraad op onze website 

Johan zou graag zien dat de belofte door Margreet Jonker gedaan tijdens een 

bijeenkomst vorig jaar in het Alzheimer café een vervolg krijgt. 

Alexander stelt voor om de volgende vergadering scholingswensen te bespreken. 

 

Afspraken : 

 

• Corrie maakt 3 adviezen voor de besproken beleidsregels 

• Corrie stelt begroting bij en verstuurd hem 

• Corrie stelt het Huishoudelijk Reglement bij 

• Harrie stelt een advertentie op voor een voorzitter 

• Harrie belt met Hielke Jan Ellens om de samenwerking met Martin te verbeteren 

• Karla stuurt digitale informatie over alle financiële voorzieningen in de gemeente 

naar Martin voor Facebook en website 

• Martin zorgt dat Johan op de website vermeld staat als adviesraad lid 

• Martin zal zorgen dat de informatie die wij van Anita krijgen op Facebook en de 

website geplaatst wordt 

• Cor de Val zorgt op korte termijn voor een aanpassing van het woonbeginsel in de 

Verordening en stuurt het daarna op ‘route’ 

• Cor de Val regelt de installatie van Jappie Borger 

 

 

 

 

 

  

 

  

 


